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Wat	vindt	ik	van	het	voorgenomen	beleid	zoals	vastgelegd	in	de	diverse	regelingen	en	aanverwante	besluiten?	
Het	verder	uitbreiden	van	stralingsnetwerken	zonder	de	huidige	situatie	te	herzien	op	basis	van	alle	informatie	waar	we	
nu	over	beschikken	is	wat	mij	betreft	moord	(wat	mij	betreft	met	voorbedachten	rade)	en	moet	stoppen.		
	
Naast	dat	5G	ingezet	kan	worden	als	wapen	tegen	mensen	en	ons	o.a.	ook	beroofd	van	alle	vormen	van	privacy	en	
denkvermogen	en	het	milieu	nog	verder	kapot	maakt,	vind	ik	dat	de	overheid	gehoor	moet	geven	aan	de	signalen	van	
burgers	die	ziek	zijn	geworden	door	straling	en	hun	hele	leven	kapot	zien	gaan.	Zij	zijn	de	kanarie	in	de	kolenmijn.	Er	is	
genoeg	wetenschappelijk	bewijs	dat	aangeeft	dat	straling	schadelijk	is	om	ons	ernstige	zorgen	te	maken	en	er	op	te	
anticiperen.	En	dit	gebeurt	niet.	Niet	door	het	bestuur	van	Milieu	Defensie	(waar	onlangs	op	de	algemene	leden	
vergadering	door	de	leden	3	moties	tegen	5G,	met	overweldigende	meerderheid,	zijn	aangenomen),	niet	door	de	
gemeenten,	niet	door	de	overheid	en	niet	door	de	telecom	industrie.		
	
Ik	vind	het	bizar	dat	overheden,	ambtenaren,	politici,	beleidsmakers	en	de	mensen	die	stralingsoverlast	direct	kunnen	
stoppen	maar	blijven	ontkennen	dat	straling	schadelijk	zou	zijn.		
Of	ze	zijn	de	mond	gesnoerd	door	chantage	of	omgekocht	of	ze	zijn/hebben	zichzelf	nog	steeds	niet	geïnformeerd.	In	alle	
gevallen	ben	ik	van	mening	dat	deze	mensen	incompetent	zijn	voor	hun	functie.	Want	de	informatie	over	straling	en	5G	is	
rijkelijk	aanwezig	en	de	waarschuwingen	afkomstig	van	goed	geïnformeerde	burgers	en	wetenschappers	aan	de	politiek	
ook.		
	
Het	blijft	oorverdovend	stil!	
	
Daarom	zou	ik	ook	graag	nog	een	aanvulling	geven	op	het	voorgenomen	beleid.	Namelijk	dat	wanneer	er	na	de	veiling	tot	
een	verdere	uitrol	van	welke	G-netwerk	dan	ook	wordt	overgegaan,	dit	dan	in	plaats	van	op	de	burgers,	eerst	verder	
wordt	getest	met	de	maximaal	toegestane	28	V/m	en	graag	minimaal	6	maanden	lang,	te	beginnen	met	5G,	op	de	
ministers,	ambtenaren	en	telecombazen	die	zelf	direct	verantwoordelijk	zijn	voor	het	voorgenomen	beleid.		
	
Verdienen	aan	of	meewerken	aan	een	moordnetwerk	staat	niet	chic	op	de	cv	als	iedereen	weet	wat	de	consequenties	zijn	
voor	mens	dier	en	milieu.	Beter	kan	men	huizen	bouwen	voor	de	nu	voor	meer	dan	een	half	miljoen	autochtone	
spookburgers	die	Nederland	intussen	telt,	mensen	die	geen	bestaan	kunnen	opbouwen	en	geen	uitkering	of	werk	kunnen	
krijgen	omdat	ze	simpelweg	geen	adres	hebben.	Om	nog	maar	te	zwijgen	over	de	3500	dakloze	kinderen	die	elke	nacht	
nergens	terecht	kunnen.		
	
Ik	spreek	mijn	diepste	hoop	uit	voor	een	positieve	verandering	voor	het	komende	nieuwe	jaar	met	hopelijk	meer	mensen	
op	verantwoordelijke	posten	die	wel	zelf	nadenken	en	zich	durven	uitspreken.	En	dat	de	oren	open	gaan	bij	bestuurders	
en	dat	de	burgers	met	hun	fundamentele	zorgen	gehoord	en	gezien	zullen	worden.		
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